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27.7.2014 

Boštjan Krivec – 24. redna seja OS Občine Kobilje 

 

Najprej bi pohvalil občinsko upravo Občine Kobilje, saj je po ne vem koliko letih uspešno realizirala celotno 

prenovo spletne strani Občine Kobilje. Zakaj je prenova traja več kot 3 leta, je drugo vprašanje. Postavlja pa se 

vprašanje zakaj vabilo za seje občinskega sveta ni objavljeno na spletni strani in internem kanalu (verjetno do 

tega trenutka ni bilo izobešeno niti na oglasni deski občine) ? Potrebno se je namreč zavedati, da so seje javne in se jih lahko 

udeleži kdorkoli, zraven tega je potrebno vabilo objaviti na krajevno običajen način. V Občini Kobilje je 

določeno, da je krajevno običajen način: oglasna deska občine, spletna stran občine in interni kanal. Kako se 

jih lahko udeleži kdorkoli, če seja ni javno objavljena ?  

Glede 4 točke dnevnega reda: Nikjer ni pojasnjeno zakaj občinska uprava predlaga dva meseca pred lokalnimi 

volitvami sprejemanje odloka po skrajšanem postopku. Prav tako ni nikjer navedeno za konkretno koliko se 

bodo dejanski stroški vzdrževanja pokopališča znižali, kdo na občini bo opravljal to delo (glede na 

sistematizacijo delovnih mest). Občinske svetnike pozivam, da sprejetje spremembe odloka po skrajšanem 

postopku zavrnejo, saj nikjer ni navedeno, da je sprememba nujna in se naj celotni postopek sprejetja odloka 

pelje naprej po normalnem postopku. Zraven tega pa se postavlja vprašanje, zakaj občinska uprava ni 

predlagala, te spremembe že pred časom, če se bo z njo resnično privarčevalo nekaj denarja, in jo predlaga 

šele dva meseca pred volitvami ? 

Dodatna točka dnevnega reda 19. izredne seje (trgovina). Prosil bi Statutarno pravno komisijo, da preveri, če je 

bila dodatna točka na 19. izredna seja sklicana na pravilen način, oziroma na način, ki ga v 22. členu 

predvideva Poslovnik Občine Kobilje. Nikjer v zapisniku namreč ni navedeno, da je obravnava dodatne točke 

dnevnega reda nujna in kakšni so razlogi za nujnost obravnave. Celo več, v zapisniku piše, da si je podjetje 

hladilnik ŽE kupilo. Torej ni razlogov za uvrstitev na izredno sejo in bi se lahko tematika – ne zaračunavanje 

najemnine uvrstila na prvo naslednjo redno sejo (dober mesec kasneje). Osebno menim, da je potrebno sklep 

razveljaviti in ga ponovno obravnavati na redni seji.  

Ne glede na odločitev Statutarno pravno komisije pa je sklep tako ali tako nezakonit in ga je potrebno 

razveljaviti. Do sedaj sem že vsaj 10 krat skušal županu povedati, da javni denar, ni njegov denar in za njegovo 

trošenje veljajo neka pravila. Seveda župan še vedno meni, da lahko počne s tem denarjem kar se mu zljubi, 

da do neke mere legalizira svoje početje, pač predlaga tu in tam Občinskemu svetu v potrditev kakšen sklep, ki 

je povezan z nezakonitim trošenjem javnega denarja. Spoštovani župan, v katerem zakonu ali pravilniku piše, 

da lahko bilo katera občina kupi hladilnik zasebnemu podjetju brez javnega razpis ? V nobenem, ker tega 

preprosto tako ni mogoče izvesti. Če že želite pomagati trgovini, potem bi morali izvesti javni razpis za 

dodelitev subvencije za nabavo osnovnih sredstev. Seveda bi se na ta razpis lahko prijavila vsa podjetja, ki 

opravljajo dejavnost (zelo širok krog podjetij, ki se lahko prijavijo na razpis) v Občini Kobilje. Jasno je, da bi bilo 

potrebno pred tem za ta namen rezervirati sredstva v proračunu. Popolnoma enaka je zgodba z najemnino. 

Ne more se občina odpovedati najemnini samo pri enem  najemniku. Lahko se izvede razpis za 

subvencioniranje najemnin, na katerega se bodo lahko prijavila vsa podjetja, ki imajo v najemu občinske 

nepremičnine. Ravno tako je potrebno za ta namen predhodno rezervirati sredstva v proračunu. Zraven tega, 

kako ste sploh prišli na idejo, da bi občina postala lastnica profi hladilnika. Občina ni gostinsko podjetje, ki bi 

za svoje delovanje potrebovala hladilnik. Omenjeno je, da bi hladilnik lahko koristila tudi društva. Društva so 

samostojni pravni subjekti, ki jim zakon zelo natančno predpisuje način delovanja. Potrebno se je zavedati, da 

občina ni njihov ustanovitelj, njena dobra je, če jim za njihovo delovanje prispeva nekaj sredstev. V nobenem 

primeru, pa ne more občina kupovati osnovnih sredstev, ki jih bo posojala trgovini in nekaterim društvom.  
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Res pa je, da bi bilo tako najlažje financirati nabavo hladilnika. Torej občina poveča dotacijo društev (npr za 

znesek, ki bi ga namenila za hladilnik), društva pa se povežejo in skupaj kupijo hladilnik, ki ga dajo v najem 

trgovini. Lahko se npr dogovorijo, da brez najemnine, s tem, da ga lahko uporabljajo, ko imajo kakšno 

prireditev. Navsezadnje pa to ni več problem občine, ampak dogovora društev s trgovino.  

Župan je očitno že pozabil, da je prostore trgovine oddal brez javnega 
razpisa. Torej se je sam, kar po domače, zmenil z enim najemnikom in v 
imenu Občine Kobilje podpisal najemno pogodbo. Sedaj pa bi mu spet 
po domače rad podaril 2.000 € javnega denarja. To resnično ne gre tako 
po domače. Pri vsem skupaj pa je najbolj zanimivo to, da to podjetje 
sploh ni registrirano v Občini Kobilje. Torej bo končni dobiček, ki bo 
zaradi tega vsaj 2.000 € višji, kot bi bil sicer imel nekdo iz druge občine. 
Spoštovani župan, kaj se nismo pred časom pogovarjali, da bomo 
spodbujali domača podjetja ? Zakaj pa ne ponudite enake bonitete, kot 
je oprostitev najemnine, še preostalim najemnikom občinskih 
prostorov. Me zanima, če bi bili tako velikodušni, če bi zavarovalničar  
ali pa turistična agencija prišla k vam in bi rekla, da ne bosta plačevala 
najemnina kako leto, ker sta si kupila novi računalnik. Ali pa avtobusni 
prevoznik, da ne bi plačeval kakšnih 5 let, ker je imel malo večji servis 
na avtobusu. Da ne govorim o električarju. 
 

Še večji absurd pa je, da skuša župan z javnim denarjem podpreti 
podjetje, ki ima zelo soliden dobiček. Spoštovani župan, resnično ni 
primerno, da najprej oddate javno premoženje v najem brez javnega 
razpisa, dobrega pol leta za tem, pa že skušate to isto podjetje dodatno 
finančno podpreti z javnim denarjem v višini vsaj 2.000 €. Dajte se 
prosim zavedati, da je to podjetje, ki samo ne more kupiti hladilnika, 
imelo lani dobiček v višini 30.000 €. Lepo vas prosim, povejte mi 

prosim, katero podjetje v Občini Kobilje ima za leto 2014 izkazan 

dobiček v višini 30.000 € ?  
 

Skoraj ne verjamem, da je gospod Kalamer prišel sam na idejo, da bi mu 
lahko hladilnik kupila občina. Zanima me, katera oseba iz občinske 

uprave mu je predlagala takšno sodelovanje ? Trdno sem prepričan, 
da bo trgovina ostala odprta kljub temu, da občina ne bi dala sredstev 
za novi hladilnik, prav sprašujem občinsko upravo, kako bodo reagirali, 

ko se bo naslednjič v trgovini kaj pokvarilo ? Imam pa še eno vprašanje 
za občinsko upravo. Je strah pred zaprtjem trgovine iz strani 

inšpektorjev bil zaradi starega hladilnika, ali neprimernega prostora ? 
 

Tako mimogrede. Višina najemnine za poslovni prostor trgovine je bila 
oblikovana na osnovi trenutne opremljenosti in vzdrževanosti prostora. 
In tako nizka kot je, je bila ravno zaradi tega, da si bodo lahko 
najemniki, kdorkoli že bo, lažje obnavljali osnovna sredstva, ki jih za 
delovanje trgovine potrebujejo.  
 

Da pa ne bo nesporazuma, absolutno sem za to, da trgovina ostane v 
občini. Potrebno pa se je zavedati, da bo trgovino na Kobilju imel 
Kalamar odprto tako dolgo, dokler bo profitabilna. Če ne bo v njej nič 
več zaslužil, jo bo zaprl, pa če mu občina kupi 10 novih hladilnikov. Je 
pa žalostno, da nekdo, ki ima 80.000 € minusa zalaga z denarjem 
nekoga, ki na leto ustvari 30.000 € plusa, tako da bo prvi imel še malo 
več minusa in drugi malo več plusa. 
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Glede občinskih priznanj sem že v elektronski pošti zapisal, da se mi glede na stanje v občinski blagajni ne zdi 

primerno, da pripravljamo ne vem kakšne občinske praznike, prav tako pa sem proti podeljevanju občinskih 

priznanj. Občinska priznanja imajo neko težo, če so redka. 

 

Predlogi in pobude : 

• Predlagam, da se v okviru sredstev, ki jih bo občina (če jih bo) pridobila v okviru 21. člena ZFO sprejme 

sklep, da Občina Kobilje v okviru proračuna za leto 2014 pristopi, k obnovi oziroma izgradnji novega 

mostu »pri tovarni«. Glede na prispele ponudbe je okvirni znesek investicije cca 100.000 €. 

• Predlagam, da še v tej sestavi opravimo vsaj prvo branje (zadnje v vsakem primeru pustimo novemu občinskemu 

svetu) spremenjenega odloka o nadomestilu o uporabi stavbnih zemljišč v Občini Kobilje. Kot se 

verjetno spomnite se je zadeva ustavila, ker smo računali, da bo nepremičninski davek stopil v veljavo 

s 1.1.2014. Ker nihče ne ve, če bo nepremičninski davek prva prioriteta nove vlade, predlagam, da 

občinska uprava nadaljuje z aktivnostmi glede odloka o nadomestilu o uporabi stavbnih zemljišč. Saj 

bomo tako bodočim lokalnim veljakom vsaj delno olajšali krpanje minusa v občinski blagajni. Prav je, 

da se vsi skupaj zavedamo, da ta mandat ni najbolj uspešen in da je minus v blagajni nastal v tem 

mandatu. Največ kar lahko naredimo je, da vse skupaj pripravimo do te mere, da novi občinski svet 

opravi samo še tretje branje in s 1.1.2015 stopi odlok v veljavo – seveda, če ne bo prej vlada uvedla 

nepremičninskega davka, ampak na to tako ali tako nimamo vpliva.  

• Predlagam, da se sprejme sklep s katerim se vrednost točke za uporabo stavbnega zemljišča poviša 

za 10%, doda pa se člen s katerim se lahko vrednost točke avtomatično usklajuje z inflacijo. 

• Glede Zadružnega doma predlagam, da občinska uprava pripravi vizijo uporabe objekta, če ne bo 

potrjen projekt VRPIC in ga ne bo porušila. Pred vsako obnovo je potrebno vedeti, kakšno 

namembnost investitor predvideva. V letu 2012 je bil namreč na zadnje objavljen razpis Ministrstva za 

infrastrukturo in prostor »Javni razpis za energetsko sanacijo stavb v lasti lokalnih skupnosti«. Če bo 

slučajno še kdaj objavljenega kaj podobnega, je potrebno vedeti kaj se bo z objektom počelo v bodoče 

– ni smiselno najprej narediti fasade in oken, potem pa celoten objekt razbiti, ker razporeditev oken ni 

primerna za novo namembnost. Občinske nepremičnine, vsaj zaenkrat, ni mogoče toplotno izolirati v 

okviru sredstev Eko sklada. Še vedno sem mnenja, da bi bilo škoda takšen objekt, kot je Zadružni dom, 

porušiti in se lahko v njem naredi marsikaj (nekaj predlogov sem pred časom že posredoval občinski upravi). Zraven 

tega bi z rušitvijo povzročili v občini nepotrebne napetosti med prebivalstvom (eni so proti rušitvi, drugim je 

vseeno, tretji bi ga takoj porušili), kar se mi zdi v tem trenutku popolnoma nepotrebno. 
http://www.mzip.gov.si/nc/si/medijsko_sredisce/novica/article//7222/ 

 

Razno : 

• Glede odtujitve gotovine iz občinske blagajne: Nimam (ne vem kako je z ostalimi) nobene nove informacije 

glede neljubega dogodka o katerem smo bili Občinskih svetniki obveščeni iz strani Občinske uprave. 

Verjetno je sedaj znanega že kaj več, kot samo to, da je do odtujitve gotovine iz občinske blagajne 

prišlo. Zanima me, od kdaj naprej so se odtujitve gotovine dogajale in koliko denarja je bilo 

odtujenega (zanimajo me podatki, ki so že potrjeni) ? Prav tako bi vprašal župana, zakaj ne prevzame 

odgovornosti in odstopi ? Župan je namreč odgovoren za dogajanje na občini. In če gre za nekajletno 

krajo gotovine iz občinske blagajne, ki je ni nihče na občini zaznal, potem je za to dejanje odgovoren 

tudi župan. Politično pravilno bi bilo, da bi odstopil – tudi če je mandat pred iztekom. Na ta način bi 

dokazal, da sem se celoten mandat motil, ko sem trdil, da so mu v prvem planu županovanja, lastni 

interesi. Navsezadnje ima vsaka občina za takšne primere podžupana, ki bi brez težav pripeljal to 
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občino do izteka mandata. Se bo pa župan moral zavedati dejstva, da je opustil dolžno ravnanje 

nadzora in predvsem, če bi izterjavo dolgov peljal, tako kot je bilo zahtevano iz strani Občinskega 

sveta (sprotna izterjava), potem do tega ne bi prišlo.  

• Prosil bi občinsko upravo, da mi do 24. redne seje Občinskega sveta Občine Kobilje pripravi tabelo 

prisotnih na rednih in izrednih sejah Občinskega sveta Občine Kobilje (kolikokrat je bil kdo prisoten na seji, če 

vemo da je do sedaj bilo skupaj 23 rednih in 19 izrednih sej). 

 Redne seje Izredne seje 

Stanko Gregorec  (župan)   

Boštjan Horvat (svetovalec župana)   

Janez Gašparič (podžupan)   

Saša Fras (svetnik)   

Tomaž Ferencek (svetnik)   

Pavel Horvat (svetnik)   

Darko Gjerek (svetnik)   

Emil Bukovec (svetnik)   

Boštjan Krivec (svetnik)   

Primer Prisoten na 15 rednih sejah Prisoten na 17 izrednih sejah 

 

• Prav tako bi prosil občinsko upravo, da mi do 24 redne seje Občinskega sveta Občine Kobilje pripravi 

tabelo odsotnosti iz delovnega mesta in razlog (redni dopust, izredni dopust, koriščenje viška ur, bolniški stalež) za vse 

zaposlene (tako polni, kot polovični delovni čas) v občinski upravi za obdobje od 1.4.2014 do 27.7.2014. 

• Od leta 2010 pa do danes sem občinski upravi Občine Kobilje poslal kar nekaj gradiva, ki sem ga 

označil kot gradivo za seje občinskega sveta. Zanima me s kakšnimi internimi oznakami Občine Kobilje 

je označeno to gradivo in kako se vodi ostala pošta (npr vhodna pošta), ki sem jo v tem času poslal na 

občino. Prav tako me zanima zakaj mojega gradiva ga ni med gradivom za seje občinskega sveta, ki je 

objavljeno na spletni strani ? 

• Od vključno leta 2010 pa do danes je Občina Kobilje prodala kar nekaj svojih nepremičnin. Občinsko 

upravo prosim, da mi pripravi seznam prodanih nepremičnin, zraven pa navede prodajno ceno 

posamezne nepremičnine. 

• Občinsko upravo prosim, da mi sporoči koliko prireditev se je izvedlo v novi dvorani od njene izgradnje 

pa do danes ?  

• Občinsko upravo prosim, da mi posreduje račun, ki ga je prejela za izgradnjo vodovodnega omrežja od 

črpališča do igrišča (investicija se je izvedla v letu 2014). 

• Zanima me koliko neplačanih zapadlih terjatev (zanimajo me zneski) je bilo plačanih iz strani občank in 

občanov na podlagi poslanih opominov, koliko na podlagi izvršb, koliko jih je že zastaralo in koliko jih 

je še odprtih ? Prav tako me zanima, če občinska uprava že uporablja e-izvršbo, kot je predlagal 

predsednik NO ? 

• Že v letu 2013 sem predlagal nekaj amandmajev k proračunu, ki jih je občinski svet sprejel, občinska 

uprava pa jih je »pozabila« realizirati. Predvidevam, da namerava tudi letos občinska uprava 

»pozabiti« realizirati letošnje sprejete amandmaje. Da pa ji načrte malo pokvarim, me zanima koliko 

letos sprejetih amandmajev proračuna 2014 je že bilo realiziranih in kdaj nameravajo preostale ? 

• Kako daleč je izdajo odločb društvom in kako je z njihovim trenutnim financiranjem ? 

• So se z najemniki že podpisali aneksi k najemnim pogodbam po katerih se bo višina najemnine 

usklajevala z inflacijo ? 

Lep pozdrav 

Boštjan Krivec 


